

**Гуманитарный проект  
Государственное учреждение  
«Червенский социальный пансионат «Мир доброты»**

1. Наименование проекта: «Навстречу приключениям!»



2. Срок реализации проекта: долгосрочный

3. Организация – заявитель, предлагающая проект: Государственное учреждение «Червенский социальный пансионат «Мир доброты».

4. Цели проекта: приобретение микроавтобуса для полноценной медицинской и социокультурной реабилитации проживающих (16 посадочных мест).

5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:

- обеспечение доступных транспортных услуг для повышения качества оказания социальных услуг и медицинского сопровождения;
- расширить доступность среды и услуг для участия людей с инвалидностью наравне с другими гражданами в социокультурной жизни (посещение спортивных мероприятий, концертов, экскурсий).

6. Целевая группа: получатели социальных услуг I и II группы инвалидности, проживающие в ГУ «Червенский социальный пансионат «Мир доброты».

7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:

- приобретение автобуса «ГАЗель NEXT 16 мест – 1 шт.

8. Общий объем финансирования (в долларах США): 50 000 у.е.

Источник финансирования	Объем финансирования (в долларах США)
Средства донора	50 000 у.е.
Софинансирование	0 у.е.

9. Место реализации проекта (область/район, город): Минская область, Червенский район, п. Индом, ул. Центральная, 4 ГУ «Червенский социальный пансионат «Мир доброты».

10. Контактное лицо:  
Семижон Владимир Иванович – директор ГУ «Червенский социальный пансионат «Мир доброты»  
Контактный телефон: 8 01714 25181, 8 01714 25171  
E-mail: [d12@mintrud.by](mailto:d12@mintrud.by)

Будем рады сотрудничеству!

**Humanitarian project**  
**State institution "Chervensky social boarding house "World of kindness"**

1. The name of the project: "Towards adventure!"



2. Project implementation period: long-term

3. The applicant organization offering the project: The State institution "Chervensky social boarding house "World of Kindness".

4. Project objectives: purchase of a minibus for full-fledged medical and socio-cultural rehabilitation of residents (16 seats).

5. Tasks planned for implementation within the framework of the project:  
- providing affordable transport services to improve the quality of social services and medical support;  
- to expand the accessibility of the environment and services for the participation of people with disabilities on an equal basis with other citizens in socio-cultural life (attending sports events, concerts, excursions).

6. Target group: recipients of social services of disability groups I and II, living in the State Institution "Chervensky social boarding house "World of Kindness".

7. A brief description of the activities within the framework of the project:  
- purchase of Gazelle NEXT bus with 16 seats – 1 pc.

8. Total amount of financing (in US dollars): 50,000 USD

Source of financing	The amount of funding (in US dollars)
Donor's funds	50,000 USD
Co-financing	0 USD

9. The place of implementation of the project (region/district, city): Minsk region, Chervensky district, Indom village, Tsentralnaya str., 4 GU "Chervensky social boarding house "World of kindness".

10. Contact person:  
Vladimir Ivanovich Semizhon – Director of the State Institution "Chervensky social boarding house "World of Kindness"  
Contact phone number: 8 01714 25181, 8 01714 25171  
E-mail: [d12@mintrud.by](mailto:d12@mintrud.by)

We will be glad to cooperate!